
Zápis č. 2

z jednání školské rady Pražské konzervatoře, Na Rejdišti 1, Praha 1

10. 12. 2024

Přítomni 

 za pedagogické pracovníky: MgA. Markéta Halířová, Mgr. Jakub Kydlíček, Ph.D. 
 za studenty: Jana Pilařová, Miroslav Svatoš 
 omluveni: Mgr. RNDr. Marcela Plesníková, Mgr. Tomáš Bederka (za zřizovatele), Paedr. 

Veronika Höslová (SZŘ) 

Program: 

1. Úvod  
2. Informace ze školského parlamentu
3. Různé 

 

1. Úvod 

• ŠR schválila zapisovatele schůze.

2. Informace ze Školského parlamentu PK

Miroslav  Svatoš,  člen  ŠR  a  rovněž  i  ŠP,  sumarizoval  na  vyzvání  výstupy  z jednání
Školského parlamentu PK (jednání dne 10.12.2024). Mezi zmíněné patří: 

• Problematika úklidu  učeben,  chodeb a  šaten v prostorách využívaných Taneční
konzervatoří hlavního města Prahy. ŠR doporučuje statutární zástupkyni PaedDr.
Veronice  Höslové  vstoupit  v příslušná  jednání  stran  udržení  hygienického
standardu s vedením Taneční konzervatoře MgA. Pamelou Morávkovou.

• Studenti  PK  urgují  vyřešení  absence  možnosti  občerstvení,  resp.  prostoru  pro
konzumaci  a oddych  v budově  Pálffyovského  paláce.  Zmíněny  byly  i  některé
stávající deficity (ne)zajištění výše zmíněných možností – např. hlodavci, s oblibou
se  usídlující  ve  výdejních  automatech.  JK  dodává,  že  problematika  dokončení
adekvátně  důstojného zázemí  v paláci  Pálffy  byla  již  několikrát  diskutována  na
jednáních ŠR. Obdobně je třeba řešit dysfunkční pokrytí Wi-Fi sítí (nutné mimo
jiné k vedení učební dokumentace – Edookit). V současné době jest další postup
dokončovacích  prací  údajně  zastaven.  ŠR  vyzývá  vedení  školy  v součinnosti  se
zřizovatelem k promptnímu vyřešení situace. 

• Problematika pořizování provozovacího materiálu pro výuku na odd. klasického
zpěvu  –  dle  informací  ze  Šk.  parlamentu  se  vyskytují  případy,  kdy  je  student
instruován pedagogem, aby do hodin přicházel s vlastním materiálem, a to včetně
materiálu  pro  korepetitora.  MS deklaruje,  že  považuje  za  dobrou praxi,  pokud
student  pracuje  v hodině  s vlastním  materiálem  (učební  pomůckou).  Považuje
však  za  nešťastné,  aby  materiál  pořízený  studentem byl  nadále  korepetitorem



využíván. JK dodává, že materiály by měly být dostupné v knihovně k užití během
školní  výuky a samozřejmostí má být i  fungující  reprografické zařízení  s cenově
přijatelnou  nabídkou  pro  studenty.  Pokud  daný  materiál  nebude  dostupný
v knihovně a student si jej sám obstará, měl by mu logicky zůstat. Je nutné se také
zamyslet nad nějakou formou kompenzace těm pedagogům, kteří si materiály pro
výuku  shánějí  sami  z vlastních  prostředků  a  poskytují  je  studentům  pro
zachovávání  kontinuity  výuky.  Doporučujeme  tuto  problematiku  řešit
konsenzuálně. Pokud je daný materiál součástí ŠVP, měl by být v knihovně. Pokud
ovšem není, nemůže být tím pádem po studentovi vyžadován. Jedná se o akutní
problém, který je třeba řešit (v případné součinnosti se zřizovatelem).

• Návrh  na  reorganizaci  prostor  –  v přízemí  budovy  Na  Rejdišti  se  nachází
nadbytečný počet toalet nepoměrně např. k počtu učeben. Dotazujeme se tedy
vedení  PK,  zda by bylo možno uvažovat o úpravě tohoto poměru ve prospěch
cvičeben/výukových tříd. 

3. Různé 

• V návaznosti  na  minulé  zasedání  ŠR  byl  diskutován  bod  Mgr.  Tomáše  Bederky
týkající  se  implementace  tzv.  wellbeingu  ve  škole.  Proběhla  obsáhlá  a plodná
diskuze. Členové ŠR se shodují, že současné deficity jsou zapříčiněny systémovými
slabinami. 

 

V Praze, dne 10. 12. 2024     Zapsala: Jana Pilařová

Schválil JK


